

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an C. J. Wilke.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 09.01.1712

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-14059

Xάρις αὐτὶ Χάρως.

3.
C. J. Wilkies V.

D. ministro in
Ecclesia Barbien,
Ji. d. 9. Jan. 1712.

45

Vir admodum Reverende,
In Christo Frater perdocte
Inter quotidianas, quibus distentus sum, occupa-
tione nullam ex mora illa, quam execu-
tas, molestiam feci, licet nec Tui, nec
promissi fuerim inmemor. Perlustrabo
utrumque, quem Collega meo, Largio, mi-
sisti librum, et si quid conferre poterō, ut
publico bono aut alterutro aut utroque in-
serviat, id lubens faciam. Interim hoc
michi solidius gaudium est, quod non modo
bene cupias conatibus nostris, sed idem,
quod nos, coneris ipse, nimirum ut collapsi
christianismi non otiosus sis spectator,
sed manum operi admoveas, ut, qua parte
is laborat, sanetur ac instauretur. Effun-
dat in dies largius Spiritum gratiae ac
precum in Te Dominus, qui est internum
in.

incrementum sensibilibiter capias, et res
Domini tum cura Tibi sit magis atque
magis, tum, te administ^r, in salutem
plurimorum ornet, ac illustretur. Quo
in hunc sensum, si otium suppeteret, for-
te adjicerem, vberius exponet libellus
Crispini Rivingii Loci Minoris Libri I quem
hisce adjungo, non ignotus, ut existimo,
sed talis ut, a me oculis tuis objectus,
te vel sit allicere debeat, ut legatur
abs Te, aut certe relegatur, relectus
autem aliis studiosissime commendetur
Vale.

Taurini